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OBČINA MIRNA 
Glavna cesta 28 
8233 Mirna 
T  07 30 47 153 
obcina@mirna.si 
http//www.mirna.si 
 

Številka: 032-1/2018 
Datum:  29. 5. 2019 
 
 
Z  A P I S N I K 
6. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 28. 5. 2019 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Irena Dim, Anton Kašič, Anton Mirt, Matjaž Ožek, Blanka Pust, Milan 
Škufca, Tomaž Zorc, Zoran Remic 
 
Odsotni: Aleš Starič (opravičeno) 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, Lidija Uhan, mag. Valerija Jarm, Davorin Fink – OU 
Maja Sluga – NO k točkama 11 in 12 
Ralf Pančur - GOP d.o.o. k točki 9 
Rok Nose – Dolenjski list 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 8 članov in članic občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen. Župan je predlagal spremembo dnevnega reda in sicer: za četrto točko se uvrsti nova točka 5: 
 
Predlog Sklepa o odobritvi pravnega posla pridobitve nepremičnin: zemljišče parc. št. 1462/2 – del, 1464/2- del, 1458/2- 
del, vse k.o. 1402-Selo-Mirna 
 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. Nato je pozval članice in člane občinskega sveta k razpravi o novem predlogu dnevnega 
reda. Razprave in novih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je župan podal na glasovanje spremenjen 

DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje z dne 09.04.2019 
2. Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine Mirna – hitri postopek  
3. Predlog Sklepa o odprtju novega oddelka v vrtcu Deteljica  
4. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 2561/3, k.o. 1400-

Straža  
5. Predlog Sklepa o odobritvi pravnega posla pridobitve nepremičnin: zemljišče parc. št. 1462/2 – del, 1464/2- del, 

1458/2- del, vse k.o. 1402-Selo-Mirna 
6. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2019 
7. Predlog Sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne  kampanje za izvedbo lokalnih volitev v 

Občini Mirna v letu 2018 
8. Program oskrbe s pitno vodo 2018-2021 (za vodovodni sistem podjetja Dana, d.o.o.)  
9. Poročilo o izvajanju gospodarske javne službe čiščenja odpadnih vod za CČN Mirna za leto 2018  – seznanitev   
10. Razdelitev sredstev za sofinanciranje programov na področju kmetijstva v letu 2019 – seznanitev  
11. Poročilo o delu in porabi sredstev Nadzornega odbora Občine Mirna v letu 2018 – seznanitev 
12. Načrt letnega programa dela, nadzorov in finančnega načrta Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2019 – 

seznanitev 
13. Informacija o izvedbi pomembnejših projektov - župan 
14. Zapisniki delovnih teles občinskega sveta - seznanitev 
15. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje z dne 09.04.2019 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 5. redne seje seje občinskega sveta Občine Mirna z dne 09.04.2019. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 2. točki: 
Predlog Odloka o dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine Mirna – hitri postopek  

 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik Komisije za podelitev priznanj (v nadaljevanju KPP) Anton Kašič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Odloka. 
 
Razprave ni bilo, zato je predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o podelitvi priznanj Občine Mirna v predloženi vsebini po hitrem postopku. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 3. točki: 
Predlog Sklepa o odprtju novega oddelka v vrtcu Deteljica  
 
Uvodno predstavitev Sklepa je obrazložila mag. Valerija Jarm, višja svetovalka I. 
 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti (v nadaljevanju ODD), Irena Dim, je povzela razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in OS predlagala sprejem predlaganega Sklepa. 
Predsednik Statutarno pravne komisije (SPK), Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in 
OS predlagal sprejem predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je predlagal, da se sprejme naslednje 

 
SKLEPE: 

1. V Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna se na podlagi Soglasja župana Občine Mirna št. 602-3/2019-2 z dne 6.5.2019 
odpre osmi oddelek s 1.9.2019 pod pogojem, da je v oddelek vključenih vsaj polovica otrok glede na normativ 
oziroma kasneje glede na končno oblikovanje oddelkov za šolsko leto 2019/2020.  

2. Za delovanje oddelka se ustrezno opremijo prostori v OŠ Mirna; OŠ Mirna, Vrtec Deteljica zaposli strokovni 
kader, skladno z normativi in kadrovskimi pogoji za opravljanje dejavnosti predšolske vzgoje.  

3. Sredstva za plačilo razlike med plačili staršev in občino ter zagonska sredstva za začetek delovanja oddelka se 
zagotovijo v proračunu Občine Mirna za leto 2019. 

GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 4. točki 
Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 2561/3, k.o. 1400-Straža  
 
Uvodno vsebino predlaganega Sklepa je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik OOP, Aleš Starič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je predlagal, da se sprejme naslednji 
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SKLEP: 
Sprejme se sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 2561/3, k.o. 
1400 – Straža v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 5. točki 
Predlog Sklepa o odobritvi pravnega posla pridobitve nepremičnin: zemljišče parc. št. 1462/2 – del, 1464/2- del, 1458/2- 
del, vse k.o. 1402-Selo-Mirna 
 
Uvodno vsebino predlaganega sklepa sta predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec in Davorin Fink.  
Župan je obrazložil, da je je nakup zemljišča potreben zaradi izgradnje črpališča, saj se na zemljišču nahaja vodna vrtina. To bo 
podlaga za kasnejšo ukinitev vaških vodovodov ter vzpostavitev vodovodnega omrežja na tem območju in tudi za območje 
celotne občine. Dodal je še, da bi se lahko ob zadostni količini vode na vodovod priključili še uporabniki z mejnega območja 
občine Litija (področje Žunovec). Transportni vod Selo - Sajenice, načrtuje se še izvedba Sajenice – Migolska Gora - priključek 
Migolica.  

 
RAZPRAVA: 
Blanka Pust: Kakšen bo strošek priključitve na javni vodovod za uporabnike sedanjih vaških vodovodov ? 
Župan je povedal, da je poleg odkupa zemljišča za občino strošek 60.000 EUR – 70.000 EUR za izgradnjo črpališča. Občani, ki 
so lastniki vaškega vodovoda, bodo morali plačati lasten števec in urediti status objekta, del stroškov za priključitev pa bo 
poračunan s prenosom lastnine. 
Irena Dim:  na podoben način so bile izpeljane priključitve na vodovodni sistem Zabrdje - Praprotnica. 
Anton Mirt: Ali je višinska razlika ustrezna? 
Župan:  vod poteka od Žunovca na vodohran Migolska Gora, kar zadošča tudi za požarno vodo. Dodal je še, da je projektna 
dokumentacija že narejena. 
 
Po končani razpravi je župan podal na glasovanje naslednja 
 
SKLEPA: 

1. Izvede se postopek pridobitve nepremičnin: zemljišče parc. št. 1462/2 – del, 1464/2- del, 1458/2- del, vse k.o. 
1402-Selo-Mirna v skupni okvirni 500 m2 in vrednosti 10.000,00 EUR. 

2. Sredstva za nakup se zagotovijo v okviru NRP št. OB212-16-00002 Izgradnja vodovodnega omrežja. 
 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
K 6. točki 
Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Občine Mirna v letu 2019 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila Lidija Uhan, višja svetovalka III. 
 
Predsednik KPP Anton Kašič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
 
Razprave ni bilo, zato je predlagal, da se sprejme naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o podelitvi priznanj v letu 2019 v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 7. točki 
Predlog Sklepa o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne  kampanje za izvedbo lokalnih volitev v Občini Mirna 
v letu 2018 
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavila direktorica OU Tanja Šinkovec. 
 
Predsednik SPK, Zoran Remic, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in OS predlagal sprejem 
predlaganega Sklepa. 
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Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednje 
 
SKLEPE: 
Sprejme se ugotovitveni sklep o delnem povračilu stroškov organizatorjem volilne kampanje za izvedbo lokalnih volitev 
v Občini Mirna v letu 2018: 

1. Organizatorju volilne kampanje: SDS za izvolitev kandidata za člana občinskega sveta Občine Mirna pripada 
delno povračilo stroškov volilne kampanje na lokalnih volitev v letu 2018 v znesku 6,08 EUR. 

2. Organizatorju volilne kampanje: NSI za izvolitev kandidata za člana občinskega sveta Občine Mirna pripada 
delno povračilo stroškov volilne kampanje na lokalnih volitvah v letu 2018 v znesku 20,46 EUR. 

 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 8. točki 
Program oskrbe s pitno vodo 2018-2021 (za vodovodni sistem podjetja Dana, d.o.o.)  
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil Davorin Fink, višji svetovalec II. 
 
Član Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP), Anton Mirt, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem 
telesu in OS predlagal sprejem predlaganega Programa. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna  je seznanjen s Programom oskrbe s pitno vodo 2018-2021 (vodovodni sistem podjetja 
Dana, d.o.o.). 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 9. točki 
Poročilo o izvajanju gospodarske javne službe čiščenja odpadnih vod za CČN Mirna za leto 2018  – seznanitev   
 
Uvodno vsebino predlaganega gradiva je predstavil predstavnik podjetja GOP d.o.o., gospod Ralf Pančur, ki je poudaril, da je 
odpadne vode veliko. 
 
Župan je povedal, da se z direktorjem Dane d.d. dogovarja za sestanek o problemu čiščenja odpadnih voda v občini. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna  je seznanjen z Letnim poročilom o izvajanju gospodarske javne službe čiščenja odpadnih 
voda na območju Občine Mirna za leto 2018. 
 
GLASOVANJE: od 8 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
K 10. točki 
Razdelitev sredstev za sofinanciranje programov na področju kmetijstva v letu 2019 – seznanitev  
 
Prisotne je s predlogom razdelitve sredstev za sofinanciranje programov na področju kmetijstva v letu 2019 seznanila direktorica 
OU Tanja Šinkovec. 
 
K 11. točki 
Poročilo o delu in porabi sredstev Nadzornega odbora Občine Mirna v letu 2018 – seznanitev 
 
Prisotne je s poročilom o delu in nadzorih Občine Mirna v letu 2019 seznanila predsednica NO Občine Mirna, gospa Maja Sluga. 
 
K 12. točki 
Načrt letnega programa dela, nadzorov in finančnega načrta Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2019 – seznanitev 
 
Prisotne je z Načrtom letnega programa dela, nadzorov in finančnega načrta Nadzornega odbora Občine Mirna za leto 2019 
seznanila predsednica NO Občine Mirna, gospa Maja Sluga. 
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K 13. točki 
Informacija o izvedbi pomembnejših projektov - župan 
 
Župan je prisotne seznanil z izvedbo pomembnejših projektov: 

- predstavitev IDZ novega vrtca z 8 oddelki, z možnostjo ureditve dodatnih 4 oddelkov ter prostorom za knjižnico in 
glasbeno šolo 

- stanje projekta »Prestavitev regionalne ceste R1-215 (obvoznica Mirna) 
 

Blanka Pust: Ali bo nov vrtec zaradi gradnje nove stanovanjske soseske in ob predpostavki, da se bo verjetno na Mirno povečalo 
doseljevanje, dovolj velik? 
Župan je povedal, da bo novi vrtec zagotavljal prostore za 8 oddelkov, po potrebi pa se lahko osrednji prostor nameni za dodatne  
4 oddelke. Poleg vrtca, bi bila v zgradbi še knjižnica in glasbena šola. Prostor, kjer je trenutno knjižnica bi lahko prodali, Občinska 
uprava bi imela nov sedež v sedanjih prostorih vrtca Deteljica, upravne prostore na Glavni cesti 28 pa bi lahko preuredili v dve 
stanovanji ali prodali.  
Blanka Pust: Ali bo imel novi vrtec lastno kuhinjo? 
Župan: Po standardih in zakonodaji mora imeti vrtec z 10 oddelki ali več lastno kuhinjo. 
 
K 14. točki 
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 

 3. seje Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 20.05.2019 
 3. seje Odbora za okolje in prostor, ki je bila dne 20.05.2019 
 2. seje Odbora za gospodarstvo, ki je bila dne 24.04.2019 
 3. seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila dne 22.05.2019 
 2. seje Komisije za podelitev priznanj, ki je bila dne 25.04.2019 
 3. (dopisne) seje Komisije za podelitev priznanj, ki je bila dne 17.05.2019. 

 
Pripomb ni bilo, zato je župan Dušan Skerbiš nadaljeval z vodenjem seje. 
 
K 15. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Vprašanja: 
Anton Mirt: Kakšna je rešitev glede ČN na Mirni? 
Župan:  Sklad KZ ne bo izvajal nadaljnjih postopkov prenosa zemljišč dokler GOP ne umakne tožbe. Predviden je sestanek 
(Komunala Trebnje d.o.o., Dana d.o.o., Občina Mirna) glede prihodnje ureditve problematike čiščenja odpadnih voda na Mirni. 
Blanka Pust: Kdaj je bila izgrajena  ČN? 
Župan: v letih 1987, 1988 delno s samoprispevkom. 
Irena Dim: Ali oz. kdaj bo postavljeno ogledalo ob Glavni cesti na začetku vasi Gomila? 
Župan:  postavljeno  bo ogledalo in ograja na cesti proti Brezovici. 
Anton Mirt: Kakšna je možnost ureditve parkirišča pri Trim stezi ob cesti Brezovica - Ševnica? 
Župan: Zemljišče je v zasebni lasti. 
 
Pobude: 
Irena Dim: 

 je predlagala postavitev prometne signalizacije za omejitev prometa za tovorna vozila (in večje traktorje) na JP od žele-
zniške postaje proti Brezovici. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 18:35. 
 
 
zapisala:           ŽUPAN 
Lidija Uhan             Dušan Skerbiš  


